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Yttrande 
 Dnr 23KFN51 
 

      Kultur- och fritidsnämnden 

Yttrande – Ny isyta i Gävle kommun 

Bakgrund 
En E-petition har inkommit till Kultur- och fritidsnämnden den 2 februari 
2023. Förslaget, som innebär att kommunen ska skapa en ny isyta i Gävle 
kommun ska behandlas i Kultur- och fritidsnämnden. Nämnden har att 
besluta om förslaget. 
 
  

Förslagsställaren, Markus Arnemark, väckte förslaget med 
följande motivering 
 
”Brynäs IF är en viktig förening för Gävle kommun och varumärket är stort 
över hela Sverige. Ges möjlighet till friåkning och/eller utöva ishockey i Gävle 
kommun med tanke på antalet isytor? Ges det möjligheter för barn och 
ungdomar att utöva konståkning och skridskoåkning med tanke på antalet 
isytor? 
 
Ingen ny isyta har tillkommit sedan B-hallen byggdes vid ERP Monitor Arena 
1988. Ishallar har byggts i stadsdelar där det redan funnits isytor vilket är 
positivt. Faktum kvarstår dock att någon ny isyta inte har tillkommit och det är 
kraftig brist på istider. WHO varnar för att barn och ungdomar i Sverige rör sig 
alldeles för lite. Med tanke på klimatförändringar är naturisar inte ett 
alternativ att räkna med. Har Gävle kommuns politiker WHO:s 
varningssignaler och klimatförändringarna i åtanke gällande investeringar 
som ger nya isytor och skapar förutsättningar för barn som utövar idrott på 
is?” 
 

Synpunkter från Livsmiljö Gävle 

Livsmiljö Gävle är medvetna om den höga efterfrågan på istider och att det är 
många olika målgrupper som vill få plats i anläggningarna. I Gävle är det 
populärt att utöva idrott på is. Intresset för i synnerhet ishockey och 
konståkning har medfört att Gävle idag har åtta ishallar i kommunen. Uppsala 
kommun genomförde under 2023 en kartläggning på flera kommuners 
anläggningsbestånd. I jämförelsen fick Gävle bäst resultat sett till tillgången på 
ishallar per kommuninvånare. Det var den enda anläggningstypen där Gävle 
överträffade de övriga tillfrågade kommunerna. 
 
I siffror från RF-SISU Gävleborg är Gävles konståkningsverksamhet i liknande 
omfattning som med andra jämförbara kommuner. Däremot har Gävle 
betydligt högre andel registrerade ishockeyutövare.  
 
Livsmiljö Gävle håller med förslagsställaren att en ny isyta vore bra för att 
möta efterfrågan på istider. Att anlägga en ny isyta innebär utöver stora 
investeringskostnader även höga drifts- och underhållskostnader. 
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Sammanfattning 

Livsmiljö Gävle håller med förslagsställaren att en ny isyta vore bra för att 

möta efterfrågan på istider. Att anlägga en ny isyta innebär utöver stora 

investeringskostnader även höga drifts- och underhållskostnader. En 

nybyggnation av den här karaktären är i dagsläget inte prioriterad i 

investeringsbudgeten. Livsmiljö Gävle föreslår Kultur- och fritidsnämnden att 

avslå e-petitionen. 

 
 
 
Eva Jackson   Johan Öholm 
Sektorchef   Verksamhetschef Fritid 
Livsmiljö Gävle       Livsmiljö Gävle 
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